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Aan:  Alle leden Witteveense Boys’87 en ouder(s) van minderjarige jeugdleden 
Van:  Het bestuur 
d.d.: 14 oktober 2023 
 
Onderwerp: Uitnodiging en agenda Algemene Leden Vergadering over seizoen 2022-2023 om 

20.00 uur op vrijdag 10 november 2023 in de kantine. 

 
 
Op 10 november 2023 staat de ALV over seizoen 2022-2023 gepland. De aanvang is 20.00 
uur in de kantine. Alle leden en ouders van minderjarige jeugdleden zijn van harte 
uitgenodigd. Zie het huishoudelijk reglement voor wie er stemrecht heeft tijdens de ALV 
(seniorleden en 1 ouder per minderjarig jeugdlid). 
 
Agenda ALV 10 november 2023 (seizoen 2022-2023) 
 
1. Opening 

2. Mededelingen/binnengekomen stukken 
3. Notulen ALV 04-11-2022 (2021-2022) 
4. Verslag bestuur en commissies 

• Bestuur 

• Jeugdcommissie 

• Seniorencommissie 

• Evenementen commissie 

• Accommodatie commissie 

• Barcommissie 

• Sponsorcommissie 

5. Toelichting financieel resultaat 2022-2023 

6. Verslag kascommissie 
7. Verkiezingen 

• Bestuur 

• Kascommissie  
8. Afscheid  
9. Begroting 2023-2024 
10. Rondvraag 

11. Sluiting 

  
Namens het bestuur, 
Walter de Boer 

Voorzitter 
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1. Opening 
 
2. Binnengekomen stukken/mededelingen 
 
3. Vergaderstukken digitale ALV 4 november 2022 (seizoen 2021-2022) 
 
Notulen Algemene Ledenvergadering Witteveense Boys ‘87 
Afmeldingen : Nico en Erik Jan 

1. Opening 

Roel opent de vergadering om 20:04. De opkomst is een stuk groter als de afgelopen jaren, 
circa 30 leden en het voltalige bestuur is aanwezig.  
 

2. Mededelingen  

Tijdens jubileumfeest zijn er drie leden voorgedragen als Lid van Verdienste (Joep 
Steenkamer, Jako Streefkerk en Jans Boertien). Zijn de leden hiermee akkoord? Ja, unaniem.  
 

3. Notulen ALV 2021-2022.  

De notulen worden vastgesteld.  
 

4. Jaarverslag bestuur.  

Het afgelopen jaar is er (bijna) corona-vrij gevoetbald. Wel hebben we in het voorjaar wat 
kleine maatregelen moeten nemen. Henk van der Horst, onze oud keeperstrainer, is helaas 
overleden het afgelopen jaar. Er zijn ook leuke dingen gebeurd, zo zijn er leuke 
evenementen georganiseerd en hebben we onder andere een geslaagde veiling gehad voor 
het jubileumfeest.  
 

5. Verslag jeugdcommissie.  

De personele samenstelling is wat gewijzigd het afgelopen jaar. Teun is vervangen door 

Sander Voortman. Roel verlaat het bestuur en Olger Kuipers gaat hem vervangen. Wat 

opvalt qua ledenaantal is dat Nieuw-Balinge vooral in de oudere elftallen (JO 15/13) veel 

leden heeft zitten en dat de teams daaronder voornamelijk gevuld worden door Witteveen 

en de Broekstreek.  

 
6. Verslag seniorencommissie.  

Het afgelopen jaar hebben we het 2e team na een korte periode teruggetrokken en 
samengevoegd met het derde elftal. Wat opvalt is dat we het aantal leden goed op peil 
kunnen houden maar dat er wel een verschil zit in het aantal leden dat ook daadwerkelijk 
voetbalt en het aantal leden dat vrijwilligerswerk doet. Ook hebben we het afgelopen jaar 
besloten aan het eind van het seizoen afscheid te nemen van Richard Nieborg.  
 

7. Verslag evenementencommissie. 

Het afgelopen jaar zijn er verschillende succesvolle evenementen gedraaid. De evenementen 
blijven een belangrijke bron van inkomsten! 
 

8. Bar en accommodatie commissie 

De baromzet was erg hoog, ruim 45.000 euro. De marge was meer dan 50%, dit is goed.  
 

9. Accommodatie commissie 

De Roskamp ligt er ontzettend mooi bij. Elke vrijdagochtend wordt er druk geklust om alles 
netjes te houden en dit is terug te zien, complimenten! 
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In het seizoen 2021-2022 is er een zonneboiler geïnstalleerd. Dat werkt fantastisch. Dit is 
duidelijk terug te zien aan het energieverbruik van de club.   
 

10. Verslag sponsorcommissie 

Ondanks de coronaperiode hebben we weinig sponsoren verloren. Alles met elkaar is er voor 
circa 15.000 euro aan sponsoring binnengekomen.  
 
 

11. Financieel jaarverslag 

We hebben een “normaal” jaar gehad en misschien zelfs wel beter dan dat. De meeste 
inkomsten komen overeen met de begroting. Wel zijn de kantine inkomsten veel hoger dan 
dat we hadden begroot. Dit betekent dat de totale omzet een stuk hoger is als dat we 
hadden begroot. Naast de inkomsten hebben we uiteraard ook kosten gemaakt. Ook deze 
vallen hoger uit als begroot. De belangrijkste posten die afwijken van de begroting zijn de 
wedstrijdkosten, dit omdat de KNVB het afgelopen jaar wel alles heeft doorberekend aan de 
verenigingen. Als logisch gevolg van de hoge kantineomzet is ook de kantine inkoop een 
stukje hoger als begroot. Daarnaast hebben we de post betalingsverschillen geaccepteerd. 
Dit waren (onterecht) openstaande facturen die we hebben doorgestreept. Het resultaat is 
dat we circa 4.000 euro winst hebben gedraaid het afgelopen seizoen.  
Ook is er een aantal jaar gelden besloten dat we de contributie zouden verhogen. We 
hebben voor het komende seizoen (2022-2023) besloten om dit uit te stellen wegens de 
goede resultaten.  
 

12. Verslag kascommissie 

De kascommissie is op 31 oktober bij de penningmeester geweest en heeft de stukken 
gecontroleerd. Ivo en Remon hebben voorgesteld om het bestuur decharge te verlenen. De 
vergadering gaat hiermee akkoord.  
 
Voor het seizoen 2022-2023 bestaat de kascommissie uit Ivo van der Veen en Remon de 
Koning, er wordt gezocht naar een reserve. Vanuit de zaal stelt niemand zich beschikbaar.  
 

13. Bestuursverkiezing 

Roel Seele en Dennis Schneider zijn aftredend en niet herkiesbaar. 
Ilse Voortman wordt voorgesteld om de functie van secretaris op te pakken.  
De vergadering is akkoord. Ilse treedt toe tot het bestuur.  
Daarnaast stopt Kim Zinger per 1 januari 2023 als wedstrijdsecretaris.    
 
Walter de Boer neemt de functie als voorzitter over van Roel. Roel draagt een drietal zaken 
over. De sleutels van de Roskamp. Ook krijgt Walter de voorzittershamer. Als laatste krijgt 
Walter een Witteveense Boys stropdas. 
 
Roel neemt onder luid applaus, veel cadeaus en mooie woorden afscheid en gaat in de zaal 
zitten.   
 
 

14. Begroting 2021-2022 

De begroting voor het komende seizoen sluit aan op de inkomsten/uitgaven van het 
afgelopen seizoen. We verwachten (mede door het feest) iets meer inkomsten dan het 
afgelopen jaar. We verwachten ook iets meer geld uit te (moeten) geven komend seizoen. 
We begroten op een jaar waarin we praktisch quitte spelen.  
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15. Aanpassing statuten en het huishoudelijke regelement 

De statuten dienen we aan te passen door de nieuwe wet WBTR. Hierbij zijn we in eerste 
instantie uitgegaan van de modelstatuten die de KNVB heeft afgegeven.  
 
Er is een stemming gedaan onder de aanwezige leden. De wijzigingen in de statuten en het 
huishoudelijke regelement zijn goedgekeurd. Echter dient er wegens de te lage opkomst van 
leden een nieuwe vergadering gepland te worden. Dit wordt 16 december. De dan 
aanwezige leden zullen nogmaals stemmen en indien akkoord zijn de nieuwe statuten en het 
huishoudelijke regelement dan akkoord. 
 

16. Club van 50 

Er zit op dit moment circa 3.225 euro in kas. Jari en Niels hebben een aantal voorstellen, 
deze zullen ze aandragen bij het bestuur.  
 

17. Rondvraag 

Niels Huizing : Er staat al jaren Ondernemend Witteveen op de shirts. Is het een idee om dit 
te vervangen door shirts (+sponsoring) per team.  
Deze opmerking wordt doorgegeven aan de sponsorcommissie/bestuur om dit te bespreken. 
Opmerking Joep : Het heeft ook een mooie uitstraling dat iedereen Ondernemend 
Witteveen heeft.  
 
Jacob Uineken : Komen de leiders/trainers vergadering nog terug? 
Ja, deze komen 2x per jaar weer terug. De commissie dient aangevuld te worden door het 
bestuur. 
 
Henk Koevoets : Gaan er in de vernieuwede samenstelling van het bestuur nog zaken 
veranderen? 
In principe niet, al doet iedereen zaken op zijn/haar eigen manier. 
 
Cees Huizing: De stroom slaat er geregeld uit bij grote evenementen en bij een grote 
stroomvraag. 
Het bestuur heeft nieuwe zaken in bestelling. Dan zou dit probleem opgelost moeten zijn.  
 

18. Sluiting vergadering 

Walter sluit om 21:13 de vergadering.  
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4. Verslagen bestuur en commissies. 
 
4.1 Bestuur  
Het bestuur bestond afgelopen seizoen uit de volgende leden: 
W. de Boer, voorzitter en WNBC’09 
M. Schuring, penningmeester 
I. Voortman, secretaris 
T. Hooijer, accommodatie  
P. Hooijer, lid evenementen/seniorzaken 
B. Boer, wedstrijdsecretaris/evenementen/seniorzaken 
S. Voortman, jeugd coördinator en WNBC’09 
 
Er zijn onder verantwoordelijkheid van het bestuur -zes commissies min of meer zelfstandig actief: 

• De evenementencommissie organiseert alle niet voetbal gerelateerde activiteiten 

• De sponsorcommissie houdt zich bezig met het werven en behouden van sponsors 

• De jeugdcommissie regelt alles over, van, voor de wedstrijden en activiteiten van WNBC’09 

• De accommodatiecommissie houdt zich bezig met het onderhouden en verbeteren van het 
sportcomplex De Roskamp 

• De barcommissie houdt zich bezig met de inkoop en dergelijke 

• De seniorencommissie houdt zich bezig met alles wat er speelt bij de seniorenteams 
 
Verder is over het seizoen 2022/2023 het volgende te melden: 

• Aan het begin van het seizoen jaar hebben we het 35-jarig bestaan van de WItteveense Boys 
gevierd. Tijdens dit weekend zijn Jako Streefkerk, Jans Boertien en Joep Steenkamer 
benoemd tot leden van verdienste. 

• Het ouder kind voetbal aan het prille begin van het seizoen 2022/2023 heeft een dames 30+ 
7x7 in de benen gebracht. 

• In december 2022 trokken platte karen door De Broekstreek en Witteveen om cake en 
oliebollen te verkopen welke op oudejaarsdag werden rondgebracht. 

• JO7 team deed mee aan een eigen competitie met clubs uit de buurt 

• Het bedrijvenvoetbaltoernooi was druk op 19 mei en erg gezellig. 

• Op 10 juni werd het WNBC-toernooi gespeeld. 

• Op 15 juli was er een zeer geslaagde editie van het Pearl Beach toernooi. 

• Op 16 juli was er het gezellige familie voetbal- en volleybaltoernooi. 

• Lieuwe Pals verlengde zijn contract als hoofdtrainer voor seizoen 2023-2024 bij de 
Witteveense Boys’87. 

• De door de ALV goedgekeurde statuten liggen vast in een nieuwe notariële acte.  
Zoals heel veel verenigingen wordt het steeds moeilijker om vrijwilligers te vinden voor diverse 
activiteiten en functies. Het komende jaar en seizoen gaan we ons focussen hoe we als vereniging 
hier sterker in kunnen worden. We gaan gebruik maken van de vrijwilligers module in sportlink 
waardoor de vrijwilligers planning ook zichtbaar wordt op voetbal.nl. 
 
Voor het afgelopen seizoen bedankt het bestuur alle vrijwilligers en sponsoren voor de steun aan 
onze mooie club! 
 
W. de Boer 
Voorzitter 
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4.2 Jeugdcommissie WNBC’09  
De samenwerking op jeugdgebied met sv Nieuw-Balinge in WNBC’09 is nog steeds een succes en de 
levensader van beide verenigingen. Het aantal jeugdleden is op dit moment stabiel (of loopt nog 
steeds terug) en ligt op 68, zonder kabouters. In seizoen 2022/2023 werden er door WNBC’09 zes 
teams in het veld gebracht. Op zaterdagmorgen trainden de kabouters o.l.v. Lisette Wolbers. Aan 
het einde van het seizoen heeft ze afscheid genomen van haar kabouters. Voor dit seizoen staat 
Martin de Keizer op zaterdag morgen de kabouters te trainen. 
 
De gezamenlijke jeugdcommissie, bestaande uit Sander Voortman, Olger Kuipers en Walter de Boer 
van de Witteveense Boys’87 en Dirk Tump, Winfred Sallomons en Richard Mol van sv Nieuw-Balinge, 
heeft afgelopen seizoen veel werk verricht.  Sander is ook de jeugd coördinator van Witteveense 
Boys’87.  WNBC’09 brengt ca. 68 jeugdleden (excl. kabouters) in het veld en heeft om dit in goede 
banen te leiden een grote groep vrijwilligers nodig. In seizoen 2022/2023 waren circa 30 personen 
actief als leider/trainer/vlagger/scheidsrechter van sv Nieuw-Balinge en de Witteveense Boys'87. Dit 
is een grote groep mensen en zonder deze vrijwilligers wil het echt niet lukken. De jeugdcommissie 
vergadert één keer per maand, heeft verder 2 overleggen met alle leiders/trainers per seizoen. 

 
Naast het organiseren van de gang van zaken rond de competitie- en bekerwedstrijden en 
trainingen, heeft WNBC’09 o.a. georganiseerd/in gang gezet/geregeld: 
-WNBC’09 Cup in Witteveen en in Nieuw-Balinge 
-Pieten bij JO8, JO9 en kabouters 
-Kaboutervoetbal 
 
Het zoeken van leiders, vlaggers en trainers blijft een geweldige klus. Er zijn steeds minder 
vrijwilligers te vinden die bereid zijn om een team te trainen of te begeleiden of een wedstrijd te 
fluiten. Juist daarom wil de jeugdcommissie alle vrijwilligers van WNBC’09 hartelijk bedanken voor 
hun inzet in het afgelopen seizoen! 
 
Namens de Jeugdcommissie. 
Sander Voortman 
 

 
4.3 Seniorencommissie  

Het is een mooi voetbaljaar geweest, echter is dit niet direct terug te zien aan de eindstanden van de 
verschillende teams.  Het eerste is achtste geworden, het tweede is tiende geworden in de 
competitie en de dames zijn geëindigd op plek negen. 

Verder zijn er nog een aantal mutaties geweest in de seniorencommissie, we hebben helaas afscheid 
moeten nemen van Dennis. Hij is vervangen door Patricia.  

Er is voor de start van het seizoen hard gezocht naar een nieuwe trainer, dit is Lieuwe geworden. Dit 
heeft geleid tot een samenwerking die voor beide partijen bevredigend was en daarom is het 
contract van Lieuwe verlengd. We hopen op een sportief en succesvol komend jaar. 

 

Namens de Seniorencommissie, 

Patricia en Bert 
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4.4 Evenementencommissie  
De evenementencommissie bestaat uit de volgende personen: Patricia Hooijer, Teun Hooijer, Niels 
Huizing, Anouk van Oosten en Bert Boer.  
Het afgelopen seizoen was voor de evenementencommissie een goed seizoen waarin er veel leuke 
activiteiten zijn georganiseerd. Dit hebben we dan ook gedaan met de volgende evenementen:  

● Seniorenavond 

● Vrijwilligersavond 

● Sponsoravond, helaas niet doorgegaan wegens te weinig animo 

● Koningsnacht 

● Bedrijvenvoetbal 

● Pearl Beach 

● Turfsteker Trophy 

 

We willen alle vrijwilligers bedanken die hebben bijgedragen om deze mooie evenementen mogelijk 
te maken! Van de mensen achter de bar tot de mensen die helpen met opruimen allemaal heel erg 
bedankt. 
 
Namens de evenementencommissie, 
Bert Boer 
 
 
 

4.5 Accommodatie commissie 
De accommodatiecommissie verricht allerlei onderhouds-en reparatiewerkzaamheden en 
onderhoud contact met de gemeente over de velden, kantine en kleedkamers. 
 
De accommodatiecommissie heeft in seizoen 2022-2023 onder andere gezorgd voor: 
-Het schoonhouden van het kunstgrasveld en de omgeving d.m.v. harken en blazen. Hier gaat veel 
tijd inzitten, maar het sportpark ligt er perfect bij. 
-het maaien van de grasranden rond het hoofdveld. 
-het aanvegen van het straatwerk voor de kleedkamers en de kantine 
-het maaien van de slootkanten achter de doelen en bij de reclame borden 
-het doen van kleine reparaties en onderhoudsklussen, zoals: 

-vervangen lampen 
-verfwerkzaamheden 
-biertap installatie doorspoelen 
-mollen vangen 
-doelnetten vervangen 
-etc. 

-het plaatsen/verwijderen van sponsorborden langs het veld 
-het schoonmaken van de reclameborden langs het veld 
 
De gehele accommodatie ziet er zeer goed verzorgd uit en de club krijgt regelmatig complimenten 
van de gemeente en bezoekende clubs. Teun Hooijer voert de werkzaamheden uit samen met o.a.  
Arno Mulder en Tieme Prijs, Henk Koevoets, en Jacob Uineken. 
 
De accommodatiecommissie 
Teun Hooijer 
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4.6 Barcommissie 
Voor seizoen 2022/2023 is er weer barbezetting op een aantal trainingsavonden. Bij de 
jeugdwedstrijden op zaterdag worden de ouders ingeroosterd. Op zondag voor heren senioren en 
zaterdag voor `Vr1 wordt er met vrijwilligers gewerkt. Voor evenementen worden speciale 
vrijwilligers aangezocht. 
 
In seizoen 2022/2023 werd de schoonmaak van de kantine en kleedkamers verzorgd door Jari en 
Teun Hooijer.  
 
De inkoop voor de kantine werd verzorgd door een team van mensen: Patricia Hooijer (allesbehalve 
bier en fris), Teun Hooijer (bier en fris).  
 
De omzet van de kantine (kasbeheer) wordt per dag bijgehouden door Margery Hooijer. De 
kasinhoud wordt geregeld gestort op de Rabobank rekening van de club. De inkopen worden 
bijgehouden en door de penningmeester geboekt. De voorraad is einde seizoen 2022-2023 geheel 
geteld. Met behulp van deze gegevens was het mogelijk een margeberekening uit te voeren ter 
controle. Er wordt gestuurd op een marge van 50% of meer. Is de marge goed, dan behoeven de 
prijzen om deze reden geen aanpassingen. De marges over 2022-2023 was ca. 52%. Het beheren van 
de kas gebeurt door Teun/Margery Hooijer. Daar moet ook de sleutel worden opgehaald. 
 
De omzet van de kantine over seizoen 2022/2023 bedroeg €52.029,-.  
 
De barcommissie 

 
4.7 Sponsorcommissie 
De sponsorcommissie bestaat uit Teun Hooijer, Melle Schuring en Jan Woering. 

In seizoen 2022/2023 heeft de sponsorcommissie de volgende activiteiten ontplooid:  

1. Bordsponsoren.  
De post bordsponsoren is uitgekomen op €9.612,-. Dit is €437,- minder dan vorig seizoen.  

2. Balsponsoren.  
In seizoen 2022/2023 zijn voor de thuiswedstrijden van het 1ste elftal wedstrijdballen 
verkocht. In totaal zijn er door Jan Woering  meer dan 36 ballen verkocht. De opbrengsten 
bedroegen: €2.100,-. 

3. Sponsoren Witteveense Boys'87 en Sponsoren WNBC'09.  
De inkomsten voor kleding komt uit de groep "Sponsoren Witteveense Boys'87" en 
"Sponsoren WNBC'09". De inkomsten hier bedroegen €1.070.  

4. Club van 50.  
Er waren a afgelopen seizoen 32 betalende club van 50 leden, dit bracht €1.600 op. De 
besteding van de club van 50 gelden moet besloten worden in de jaarvergadering door de 
club van 50 leden. Het ingelegde geld van de club van 50 zit in een aparte pot gereserveerd 
voor de uitgaven. Er staat momenteel €4.616,- gereserveerd op de balans. Afgelopen 
seizoen is het terras uitgebreid uit de middelen van de club van 50. Niels Huizing en Jari 
Hooijer zitten in de club van 50. 

 

De sponsorcommissie  
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5. Financieel verslag 2022-2023 
Seizoen 2022-2023 was financieel gezien een goed seizoen. Met een combinatie van het laatste 
steunpakket voor corona (TASO) en een goede kantine-inkomsten aan de ene kant en lage 
afschrijvingen en energiekosten aan de andere kant, is het jaar afgesloten met een resultaat van 
€19.072,-. 
  
 Inkomsten: 

Winst- en verliesrekening 

Baten 

Actueel  
2022-2023 

Begroting 

2022-2023 

Contributie €13.187 €13.800 

Entree- en sponsorgelden €14.699 €14.200 

Actie en loterijen €850 €1.850 

(Jeugd)subsidies €944 €500 

Diverse baten €17.490 €15.240 

Kantine inkomsten €52.030 €40.000 

Totale inkomsten €99.199 €85.590 

  

Over het algemeen zijn de inkomsten in lijn met de begroting. In de diverse baten zit de subsidies uit 
de TASO (Tegemoetkoming Amateur Sport Organisaties - €4.500) en een bijdrage van de gemeente 
voor het verwijderen van de vloer uit de kantine. Verder zitten hier een goede opbrengst in uit de 
oliebollenactie van €3.245,- (tegen €2.008,- aan kosten) en de opbrengst van de veiling voor het 
jubileumfeest (€7.116,-) die is overgeboekt uit het vorige boekjaar. 
  
De kantine-inkomsten zijn veel hoger dan begroot. Dit is veroorzaakt door de eenmalige extra omzet 
gedurende het jubileumfeest. Daarnaast zijn er op de vrijdag vaker 7 tegen 7 toernooien door een 
toename in teams. Deze avonden worden goed bezocht. Verder zijn de overige feesten en 
activiteiten gedurende het jaar ook goed geweest voor een groot aantal bezoekers. 
  
Uitgaven: 
Ook de uitgaven zijn redelijk in lijn met de begroting gevolgd. Door verschillen in een paar posten is 
er onder de streep ruim €5.000,- minder uitgegeven. 
  
De huisvestingskosten zijn lager doordat er minder is uitgegeven aan klein onderhoud. De kosten 
voor electra, gas en water vielen iets lager uit doordat we een teruggave hebben ontvangen over 
2022. Wel zijn de voorschotten iets gestegen van €875,- per kwartaal naar €950,-. Door het lage 
verbruikt van de vereniging is dit beperkt gebleven. 
  
Over het seizoen 2022-2023 hebben geen factuur ontvangen van de gemeente voor de huur van het 
sportveld. Hier hebben we wel een reservering (€2.250,-) voor gemaakt en op de balans gezet, 
mocht deze toch nog komen.   
  
In de wedstrijdkosten zit een verschuiving. De spelmaterialen en kledingkosten zijn hoger dan 
begroot. Dit is onder andere veroorzaak door de aanschaf van nieuwe ballen (€1.520,-) en een 
nieuwe ballenpomp (€675,-). Deze laatste moet met een automatische druksensor zorgen voor een 
langere levensduur van de ballen. Aan de andere kant zijn de kosten voor de sportbond iets lager (-
€1.477,-) uitgevallen. Onder de streep resulteert dit in een kleine plus in de kosten. 
  
Bestuur en commissies blijven achter op de begroting doordat de representatie kosten lager 
uitvielen. 
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De kantine-inkoop kosten liggen, ondanks een veel hogere omzet en tegen de verwachting in, lager 
dan begroot. Dit komt door een inkoopbeleid waarbij wordt gelet op de kosten. Weggezet tegen de 
inkomsten zitten we op een gewenste marge (>50%). 
  
De afschrijvingen blijven afnemen. Er komen maar weinig zaken bij en de openstaande inventaris 
gaat langzaam richting de laatste termijnen. 
  
In de diverse lasten activiteiten zitten de uitgaven voor diverse acties. De grootste post is het 
jubileumfeest. De kosten vielen lager uit dan begroot. Omdat er met de veiling vorig jaar wel een 
groot bedrag is opgehaald, is besloten om het restant (€4.000,-) op de balans te zetten voor het 
volgende jubileum. 
  

Winst- en verliesrekening 

Lasten 

Actueel  
2022-2023 

Begroting 

2022-2023 

Personele kosten €12.833 €12.965 

Huisvestingskosten €6.178 €8.090 

Bureaukosten €2.757 €3.850 

Accommodatie en sportvelden €2.835 €2.750 

Wedstrijdkosten €14.019 €13.500 

Bestuur en Commissies €310 €1.500 

Diverse lasten €2.527 €2.400 

Kantine inkopen €24.271 €26.150 

Afschrijvingen €4.352 €5.050 

Bankkosten €411 €300 

Diverse lasten activiteiten €9.634 €9.000 

Totale inkomsten €80.127 €85.555 

  

Resultaat: 
Het seizoen is afgesloten met een ruime winst. Dit komt door de zeer goede kantineverkopen, waar, 
door verstandig inkopen, nog steeds een ruime marge kan worden gehanteerd.  
  

Resultaat 

  
Actueel  
2022-2023 

Begroting 

2022-2023 

Resultaat €19.072 €35 

 
 
 

6. Verslag kascommissie. 
Op 16 oktober hebben wij een kascontrole uitgevoerd. Dit met medewerking van Melle, Erik-Jan en 
Anouk. 
  
We hebben gezamenlijk de financiële stukken doorgelopen, waarbij wij helder en duidelijk antwoord 
kregen op de vragen die wij hadden. 
  
Er zijn nog een aantal steekproeven in de boekhouding gedaan, dit was in orde. 
  
Wij stellen voor om het bestuur decharge te willen verlenen. 
  
namens de kas commissie 

Ivo en Remon. 
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7. Verkiezingen 2023-2024 
  

• Bestuur 
 
De penningmeester Melle Schuring treedt af en is niet herkiesbaar. Hij wordt opgevolgd door Anouk 
van Oosten. 

 
Het bestuur stelt de volgende bestuurssamenstelling 2023-2024 voor: 
 

Bestuur 2022-2023 2023-2024 

Voorzitter W. de Boer W. de Boer 

Penningmeester M. Schuring A. van Oosten 

Secretaris I. Voortman I. Voortman 

Lid accommodatie/Inkoop T. Hooijer T. Hooijer 

Lid evenementen/senioren/wedstrijdsecretaris B. Boer B. Boer 

Lid evenementen/senioren/Inkoop P. Hooijer P. Hooijer 

Lid jeugdzaken S. Voortman S. Voortman 
 

 
Functie niet in bestuur: 

  
Jeugdcommissie WNBC’09                  W. de Boer – S. Voortman – O. Kuiper   

  
Voor seizoen 2023-2024: 
 

• Het bestuur gaat verder met de taken onderling anders verdelen en de uitvoering van de ‘visie 
bestuur 2021-2023’ zoals gepubliceerd op de website.  

 
 

• Kascommissie 
  
Volgens het schema van af/aantreden is voor de kascommissie seizoen 2023-2024. Ivo van 
de Veen en Remon de Koning zijn de kascommissie. De reserve is (nog) niet bekend. 
 
 
8. Afscheid. 
Melle Schuring stopt als penningmeester. 
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9. Begroting 2023-2024 
De begroting van seizoen 2023/2024 is over het algemeen gebaseerd op de cijfers van het seizoen 

2022/2023. 

Inkomsten: 

De inkomsten zijn lager begroot dan afgelopen seizoen. Dit verschil komt doordat er geen inkomsten 

voor een jubileumfeest en vanuit de TASO verwacht wordt. Daarnaast wordt er door de vereniging 

geen oliebollenactie gehouden. Verder zijn de begrote kantine-inkomsten iets lager dan het 

afgelopen seizoen, er geen jubileumfeest is. 

Winst- en verliesrekening 

Baten 

Actueel  
2022-2023 

Begroting 

2022-2023 

Begroting 

2023-2024 

Contributie €13.187 €13.800 €13.300 

Entree- en sponsorgelden €14.699 €14.200 €14.550 

Actie en loterijen €850 €1.850 €750 

jeugdsubsidies €944 €500 €750 

Diverse baten €17.490 €15.240 €850 

Kantine inkomsten €52.030 €40.000 €45.000 

Totale inkomsten €99.199 €85.590 €75.200 

  

Uitgaven: 

Ook de uitgaven zijn lager begroot. Dit komt voornamelijk door de veel lagere afschrijving en de 

diverse lasten activiteiten vallen grotendeels weg. 

Winst- en verliesrekening 

Lasten 

Actueel  
2022-2023 

Begroting 

2022-2023 

Begroting 

2023-2024 

Personele kosten €12.833 €12.965 €12.900 

Huisvestigingskosten €6.178 €8.090 €9.750 

Bureaukosten €2.757 €3.850 €2.500 

Accommodatie en sportvelden €2.835 €2.750 €3.000 

Wedstrijdkosten €14.019 €13.500 €15.350 

Bestuur en Commissies €310 €1.500 €500 

Diverse lasten €2.527 €2.400 €2.600 

Kantine inkopen €24.271 €26.150 €25.000 

Afschrijvingen €4.352 €5.050 €500 

Bankkosten €411 €300 €0 

Diverse lasten activiteiten €9.634 €9.000 €250 

Totale inkomsten €80.127 €85.555 €72.350 

  

Resultaat: 

Al met al komt deze begroting uit op een positief resultaat van €2.850,-. 

Resultaat 

  
Actueel  
2022-2023 

Begroting 

2022-2023 

Begroting 

2023-2024 

Resultaat €19.072 €35 €2.850 
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10. Rondvraag 
 
 
 
11. Sluiting 


